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WBC Offering for Year 2025 Up to: 2025-03-09 

 Total for 
Cumulative 

Total Budget Total 

Category Sunday 2025-03-09 Year to date Jan to March 

General 14,890.50 110,262.18 249,328 

Thanksgiving 0.00 3,170.00   

Building 532.50 5,951.00 54,355 

Flowers 0.00 1,740.00   

Missions 495.00 6,305.12 16,100  

Summer 

Retreat 
0.00 0.00   

Grand total 15,918.00 127,428.30 319,783 

  
  
  

 

 
  
  
  
    

WISMER BAPTIST CHURCH 
 

March 23, 2025 

English Worship 

 

 

 
 

 

 

 

 

Rev. Timothy Ngo (Senior Pastor) 

Tel: 905.209.8227 ext. 302 

Cell: 647.294.6698 

 

Pastor Andy Lin (English Pastor) 

Cell: 416.843.3888  

 

Pastor Alex Fong (Children Ministry 

Coordinator) 

Cell: 416.727.4881 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

Call to Worship 

The Lord is in his holy temple; 

    let all the earth be silent before him. 

Habakkuk 2:20 (NIV) 

 
 Meditation 

(Prepare our hearts for worship) 

 

 

 

Opening Prayer 

 

 

 

Worship Song List 

Ancient of Days 

There is One Gospel 

Let the Nations Be Glad 

 

 

Sermon 

“The Fire That Reveals - The Great 'I AM’” 

Exodus 3:1-15 (NIV) 

Pastor Andy Lin 

 

Response Song 

He is Worthy 

 

 

Offering Prayer 

 

 

 

Verse of the Month  
5 But he was pierced for our transgressions, 

    he was crushed for our iniquities; 

the punishment that brought us peace was on him, 

    and by his wounds we are healed. 

Isaiah 53:5 (NIV) 

 

 

Closing Prayer 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Reminders and Announcements: 

1. Timothy Fellowship (Grade 7-12) meets every week on Friday: 

- The next program is “SG Night” on Mar 28th (FRI) at 7:30pm. 
2. Joseph Fellowship (university/college and above) meets every 

2nd and 4th Saturday of each month: 
- The next program is “Joint Worship: Worship and Rec Night” 

on April 12th (SAT) at 7:30pm. 
3. Today, from 11:15am to 12:15pm, we’ll have:  

- Youth Sunday school (Gr.7-12) led by Samuel in the basement 

chapel. The topic is “Defining Discipleship”. 

- Adult Sunday school led by Steven Seto and Joshua in the 

gym. The topic is “The Parables of Jesus Christ: Rediscovering 

His Greatest Teachings”. 

- Foundation class led by Emilie and Daniel in the basement 

choir room. 

- Prayer Meeting to follow in the basement chapel. 

4. We will be hosting a Secret Church watch 

party this year on Saturday, April 12 from 

9:15am to 4:00pm. This is an opportunity for 

us to gather and intensely study the whole 

Gospel of Matthew and pray for our 

persecuted brothers and sisters around the 

world! For more details and RSVP for the 

event, please scan the QR code to RSVP. 

5. Sports Night will be on Apr 3 (THURS) from 6-8pm at the gym. 

6. The Caring Team will be hosting a Crafts Night in the gym on Apr 5 

(SAT) from 7:30-9:30pm. Join us for a time of bonding, crafts, 

games, and more! 

7. Membership Meeting: A membership meeting will be held this 

Sunday at 1:00 PM. 

8. Children’s Book Collection: The Children's Ministry is establishing 

a children’s library and is collecting books for children from 

preschool to Grade 6. Please place donated books in the Children’s 

Book Donation Box. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

二零二五年三月二十三日 會員大會議程 

日期：2025年3月23日 (星期日) 1:00 pm              地點：活證浸信會 

主席：李國明弟兄 會議書記：陳李文玉姊妹 

翻譯：周李曉琴姊妹 

議程： 

1. 開會祈禱 - 會議主席 

2. 宣讀並通過上次 會議紀錄 - 會議書記 

3. 報告 

 3.1 教牧同工 3.2 執事會 

 3.3 堂議會  3.4 司 庫 

 3.5 宣教委員會 3.6 其 他 

4. 討論事項 

 

4.1 有關丁贊鴻 (Chan Hung, TING) 牧師, 原受浸於循理會恩成堂，申請由

深水埗浸信會轉入本會為會員，現時在活證粵語堂聚會。經執事會

通過，現提請會員大會接納案。 

 
4.2 有關丁李麗芳 (Angel, LEE) 師母, 原受浸於循理會恩成堂，申請由學基

浸信會轉入本會為會員，現時在活證粵語堂聚會。經執事會通過，

現提請會員大會接納案。 

 
4.3 有關梁家傑 (Greg, LIANG) 弟兄, 原受浸於美城華人宣道會，申請轉入

本會為會員，現時在活證粵語堂聚會。經執事會通過，現提請會員

大會接納案。 

 

4.4 有關李廣榮 (Kwong Wing, LI) 弟兄, 原受浸於灣仔浸信會，申請轉入本

會為會員，現時在活證粵語堂聚會。經執事會通過，現提請會員大

會接納案。 

 

4.5 有關羅丹菲 (Tan Fei, LAW) 姊妹, 原受浸於基督教中國佈道會大埔迦南

堂，申請由灣仔浸信會轉入本會為會員，現時在活證粵語堂聚會。

經執事會通過，現提請會員大會接納案。 

 
4.6 有關楊春莉（Katherine, YANG) 姊妹申請轉出本會，經執事會通過，現

提請會員大會接納案。 

 
4.7 教會已購買一部自動體外心臟去顫器以供緊急使用。 費用為 $2,299 

加稅。經執事會追認通過，現提請會員大會接納案。 

 4.8 有關下次會員大會應於何日舉行案 

 4.9 有關下次會員大會主席應由何人擔任案 

5. 宣讀本次會員大會紀錄 - 會議書記 

6. 結束祈禱 - 吳旭麟牧師 

 

Agenda for March 23, 2025 Members Meeting 

Date: March 23, 2025 (Sunday) 1:00 pm           Place: Wismer Baptist Church Sanctuary 

Chairperson: Brother Johnnie Li Secretary: Sister Michel Nancy Chan 
Translator:  Sister Joy Chow 

Items: 

1. Opening Prayer – Chairperson 

2. To read and approve the minutes of the previous meeting – Secretary 

3. Reports: 

 3.1 Pastors 3.2 Deacon Board 

 3.3 Ministry Council 3.4 Treasurer 

 3.5 Missions Committee 3.6 Others 

4. Discussion Items: 

 

4.1 Rev. Chan Hung, TING (丁贊鴻牧師), who was baptized at Glad Blessings Free 

Methodist Church, wishes to transfer his membership from Shamshuipo Baptist 
Church to our church and he regularly attends the Wismer Cantonese service. This 
transfer is subject to approval from the Members Meeting. 

 4.2 Angel, LEE (丁李麗芳師母), who was baptized at Glad Blessings Free Methodist 

Church, wishes to transfer her membership from Heritage Baptist Church to our 
church and she regularly attends the Wismer Cantonese service. This transfer is 
subject to approval from the Members Meeting. 

 4.3 Brother Greg LIANG (梁家傑弟兄), who was baptized at Mississauga Chinese 

Alliance Church, wishes to transfer his membership to our church and he regularly 
attends the Wismer Cantonese service. This transfer is subject to approval from the 
Members Meeting. 

 4.4 Brother Kwong Wing, LI (李廣榮弟兄), who was baptized at Wai Chai Baptist 

Church wishes to transfer his membership to our church and he regularly attends 
the Wismer Cantonese service. This transfer is subject to approval from the 
Members Meeting. 

 4.5 Sister Tan Fei, LAW (羅丹菲姊妹), who was baptized at Evangelize China 

Fellowship Tai Po Canaan Church wishes to transfer her membership from Wai 
Chai Baptist Church to our church and she regularly attends the Wismer Cantonese 
service. This transfer is subject to approval from the Members Meeting. 

 4.6 Sister Katherine, YANG (楊春莉姊妹) wishes to transfer out her membership from 

Wismer Baptist Church. This transfer has been approved by Deacon Board and is 
brought up to the Members Meeting for approval. 

 
4.7 An Automated External Defibrillator has been purchased for emergency use.  The 

cost is $2,299 plus HST.  Deacon Board has retroactively approved the work.  This is 
subject to approval from the Members Meeting. 

 4.8 To decide on the date of next meeting 

 4.9 Appointment of Chairperson for the next meeting 

5. To read the meeting minutes – Secretary 

6. Closing Prayer – Rev. Timothy Ngo 

 


